
Zápis ze schůze shromáždění delegátů 

Spolku rodičů a přátel Základní a Mateřské školy Kozlovice 

konané dne 8.2.2018 v 18:00, v  prostorách restaurace U Váhy v  Kozlovicích 

 

Zahájení 
 
Jednání shromáždění delegátů bylo zahájeno v 18.00 hod. Přítomno je 26 delegátů z celkem 46,  
shromáždění delegátů je tak usnášeníschopné. Řádně omluveno je 12 delegátů. 
Schůze byla řádně a včas svolána. 

 

Program jednání: 

1) Přivítání nových členů 

2) Revizní komise 

3) MŠ  

4) ZŠ – informace z emailu ředitelky školy 

5) DD 2018 

6) Závěr  

 

 

 

1) Přivítání nových členů - bohužel máme stále chybějící členy v našich řadách za třídy v MŠ i ZŠ. 

Ředitelka školy byla požádána o pomoc. 

 

 

2) Členové revizní komise byli vyzváni k vypracování zápisu o činnosti Rady rodičů za školní rok 

2016/2017. Členy jsou Čarnoká Hanka, Zuzka Střalková a nově Šárka Sobková, která bude 

zapsána do obchodního rejstříku za RR. Markéta Opělová a Monika Skotáková dodají 

potřebné podklady. 

 

 

3) MŠ  

 Dítě, které opustilo MŠ – Tato skutečnost nebyla nikým potvrzena ani vyvrácena, 

proto se debata ukončila. Čeká se na doplnění informací ze strany delegátů za MŠ, 

případně jiných členů, kteří k tomuto tématu mají nějaké informace. V případě 

potvrzení dané skutečnosti bude MŠ požádána o informaci, jaká opatření byla 

provedena, aby se situace neopakovala. 

Naštěstí se nestalo žádné neštěstí. 

 Rodiče dětí poukazovaly na špatné vzájemné chování dětí ve spojených třídách. Děti 

mají mezi sebou potyčky, když jsou třídy spojeny. Spojování tříd je nejspíš důsledkem 



nedostatečného počtu učitelek, kdy jsou nabírány na částečný úvazek. Bylo vyžádáno 

více informací ze strany delegátů MŠ. Následně proběhne schůzka s pí. Eliášovou. 

 Byl vznesen požadavek na kroužky pro děti, které by rodiče rádi uvítali v novém 

školním roce. 

 Třída MŠ předškoláků - Skřítci v ZŠ, na zvonky, které jsou u hlavního vstupu, nikdo 

nereaguje, „nelze se dozvonit“. Rodiče musí přes vrátnici, kudy jim je přístup do 

oddělení Skřítků umožněn. Téma se bude řešit s pí. Eliášovou. 

 

 

4) Pracuje se na změně v ZŠ: 

 Třídní schůzky by měly být, z původní papírové podoby, které visely vždy na dveřích 

tříd, nahrazeny zápisem v systému bakaláři.  

 Možnost úhrady plateb větších částek bankovním převodem ZŠ jsou v jednání. 

 Finanční dar z výdělku z DD 2017, který poskytla RR jednotlivým třídám – RR 

nedostává zpětnou vazbu ze ZŠ, na co byl/bude poskytnut.  

 Byl podán návrh, zda by jídelníček mohl být plánovaný alespoň tři týdny dopředu. 

Padl i dotaz pro speciální stravu, jestli je možné vařit pro děti s upraveným 

jídelníčkem.  

 

 

5) Dětský Den 2018 

 Bylo odsouhlaseno 17 delegáty pro název DD  - ARMÁDNÍ DEN. Další možností byl 

BRANNÝ DEN, pro který hlasovali 4 delegáti, pro TANKOVÝ PRAPOR hlasovali 3 

delegáti a 2 se zdrželi hlasování. 

 Armádní technika zajištěna 

 Atrakce zajištěny 

 Jednotlivé úkoly/pozice delegátů budou řešeny samostatně. 

 

 

6) Termín další schůze bude zaslán s dostatečným předstihem. 

 

 

 

 

 

V Kozlovicích 8.2.2018       ……………………………… 

               Předsedkyně 

         Ing. Markéta Opělová 


